

## تعليمات هامة لأولياء الأمور في الحرم المدرسي

حرصًا على سلامة أبنائنا وبناتنا وتنظيم سير اليوم الدراسي، نأمل منكم الالتزام بالتعليمات التالية:

- 1. الالتزام بأوقات الدوام الرسمي ، حيث يبدأ الدوام الرسمي الساعة ٧:٣٥ صباحًا لجميع المراحل الدراسية.
- 7. تغلق جميع البوابات عند الساعة ٨:٠٠ صباحًا ، ولا يُسمح بدخول أي طالب/ة يصل متأخرًا بعد هذا الوقت.
  - ٣. يُمنع دخول أولياء الأمور بعد الساعة ٧:٤٥ للحرم المدرسي دون موعد مسبق.
- ﴾. **يجب حجز موعد مسبق** في حال الرغبة بمقابلة أي من الكادر الإداري أو التعليمي وذلك عبر الرابط التالي: <mark>(اضغط هنا لحجز الموعد)</mark>
  - o. يرجى كشف الوجه عند الدخول لقسم البنات حفاطًا على متطلبات الأمن والسلامة.
  - 7. يُرجى التوجه مباشرة إلى مسؤول/ ـة الاستقبال عند الدخول إلى المدرسة لتقديم الدعم والمساعدة.
    - v. يُمنع التصوير داخل المدرسة منعًا باتا حفاطًا على خصوصية الطلاب والطالبات ومنسوبي المدرسة.
  - ٨. لا يُسمح بإحضار الهواتف المحمولة، الساعات الذكية ، الألعاب الإلكترونية أو ما شابه ذلك إلى المدرسة.
  - و. يتم اختيار الفصل والمعلم/\_\_ة بناءً على السياسة الداخلية للمدارس ولا يحق لولى الأمر الاختيار وإنما يعود ذلك كليًا إلى
    إدارة المدرسة والتى تحرص على الاختيار الأمثل الذى يتناسب مع احتياجات الطالب/ة الأكاديمية والسلوكية والإجتماعية.
  - المسائل التأكد من تحديث بيانات التواصل (رقم الهاتف البريد الإلكتروني حساب كلاسيرا) لضمان وصول الرسائل والإشعارات الخاصة بالطالب/ ـة.
    - 11. **الحقائب ذات العجلات غير مسموح بها** لأنها تعيق الحركة في الممرات وتُعد خطرًا على السلامة في السلالم.

## **Important Instructions for Parents on Campus**

In order to ensure the safety of our students and the smooth running of the school day, we kindly ask all parents to adhere to the following guidelines:

- 1. Adhere to official school hours. The school day begins at 7:35 AM for all grade levels.
- 2. All school gates will close at 8:00 AM. Students arriving after this time will not be allowed to enter.
- 3. Parents are not allowed to enter the school premises after 7:45 AM without a prior appointment.
- 4. If you wish to meet with any member of the administrative or teaching staff, please book an appointment in advance via the following link: (Click here to book an appointment)
- 5. Parents must uncover their faces when entering the Girls' Section to meet security and safety requirements.
- **6.** Upon arrival at the school, please **report directly to the reception** for assistance and support.
- 7. Photography is strictly prohibited on campus to protect the privacy of students and school staff.
- 8. Mobile phones, smartwatches, electronic games, or similar devices are strictly prohibited in school.
- **9.** The class and teacher are assigned based on the schools' internal policy. Parents may not choose the teacher, as this decision is solely made by the school administration, which carefully considers the student's academic, behavioral, and social needs when making the assignment.
- **10.** To ensure the proper delivery of school messages and notifications, please **keep your contact information updated** (phone number, email, and Classera account).
- 11. Wheelie bags are not allowed in school as they obstruct hallways and pose a safety hazard on stairways.





Kingdom of Saudi Arabia - 2874, 7569 Al Thamadah - Malga - Riyadh 13521 - CR1009096888